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STILL PHOTO AND VIDEORELEASE

静态照片和视频声明
Full name (“Subject”):
           ______________________________________________________________

全名（“声明人”）：
      ______________________________________________________________
By signing this declaration you confirm:

经签订本声明，您确认：
1. that you are at least 18 years old and that you are not under legal guardianship; or
您已满18岁，且您不处于法定监护之下；或
2. if you are accompanying your child/children under the age of 18 and/or person(s), that you are the legal guardian of:

如果您陪伴您18周岁以下的孩子和/或人员，您是如下人员的法定监护人：
Child/children’s full name(s) (”Child”):
_______________________________________________________

儿童全名（“儿童”）：____________________________________________       ___________
Subject hereby grants LEGO System A/S, 7190 Billund, Denmark and the other companies within the LEGO Group of Companies ("LEGO") including LEGO Education Technology (Shanghai) Co.,Ltd, the exclusive right to use the photograph(s) and videos("Material") depicting Subject and/or Child, that is/are recorded for [Usage]during [time], for any media, public relation or marketing use or derivative works, and for all merchandising purposes. The Material will always be used in accordance with LEGO values. Subject acknowledges that the depiction of him/her/the Child in the Material may be duplicated and distributed in any and all manner and media  (including both online and offline) throughout the world in [3] years. 
声明人特此授权丹麦比隆7190的乐高系统及乐高集团内的其他公司（“乐高”），包括乐高教育科技（上海）有限公司，将于【时间】组织的【活动】涉及声明人和/或儿童的照片和视频（“素材”），用于媒体、公关或营销，及衍生设计和其他乐高集团相关的宣传。素材将始终以符合乐高价值观念的方式被使用。声明人确认素材中对其/儿童的描绘有效期限为【3年】，并且可以在世界范围内通过媒体（包括线上和线下）被复制和传播。
Subject grants LEGO the exclusive right, license and privilege to utilize the artist's portrait, likeness, and visual representations in the Material as well as derivatives hereof in connection with the manufacture, advertising, distribution and sale of any articles or products. Subject will not receive any consideration for the rights – including rights in the nature of intellectual property rights - granted to LEGO hereunder. 

声明人授予乐高许可和特权，将素材和其衍生作品中表演者的肖像、图像和视觉呈现，用于有关制造、推广、分销和销售任何物品或产品的目的。声明人将不会就本声明项下授予乐高的权利，包括知识产权性质的权利，获得任何对价。
Subject agrees that LEGO shall have the unlimited right to vary, change, alter, modify, add to and/or delete from the depiction in the Material, and to rearrange and/or transpose the depiction, and to use a portion or portions of the depiction or character together with any other literary, dramatic or other material of any kind.
声明人同意，乐高拥有权利对素材进行变更、改变、修改、修饰、添加和/或删除，对描绘进行重新安排和/或变换，并将描绘或角色的部分与任何其他文字、脚本或其他任何类型的材料一同使用。
Subject has not committed or omitted to perform any act by which such rights could or will be encumbered, diminished or impaired; Subject further represents and warrants that no attempt shall be made from now on to encumber, diminish or impair any of the rights granted herein and that all appropriate protection of such rights will continue to be maintained by Subject.
声明人未采取可能或将会妨碍、减少或损害该等权利的任何作为或不作为；声明人进一步陈述并保证，即刻起不企图妨碍、减少或损害本文授予的权利，且声明人将继续保持对该等权利的所有适当保护。
All rights, licenses and privileges herein granted to LEGO are irrevocable and not subject to rescission, restraint or injunction under any circumstances. Nothing herein shall be construed to obligate LEGO to produce, distribute or use any of the rights granted herein. Subject does not have any approval rights to the use of the Material.
本文授予乐高的权利、许可和特权均不可撤销，且在任何情况下都不受解除、限制或禁止。本文的任何内容均不得被解释为强制乐高制作、传播或使用本文授予的任何权利。声明人不享有对素材的使用进行批准。

This declaration shall be construed according to the laws of the kingdom of Denmark.
本声明应根据丹麦法律解释。
This declaration contains the entire understanding of the parties relating to the subject matter, and this declaration cannot be changed except by written approval from LEGO.
本声明包含双方对主题事项的全部理解，除经乐高书面同意外，本声明不得更改。
IN WITNESS WHEREOF, this declaration was signed (day, month, year).

本声明签署于【     日    月    年】，特此为证。
______________________________________

Subject, on behalf of self (and Child)
声明人，代表本人（和儿童）

______________________________________


Subject’s verifiable effective contact information
声明人的可查证核实的有效联系方式
Page 1 of 2

[image: image1.png]_1222243339.bin

